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Abstract (en)
[origin: JP2019198069A] To provide a hearing aid with an electronics frame and an antenna integrated therein.SOLUTION: A hearing aid (100)
comprises: a casing (1); a frame (11) inserted in the casing (1), for receiving electrical or electronic assemblies which include a transmitting and/
or receiving unit (6) for electromagnetic waves; and an associated antenna (10). The antenna (10) is formed as an integral component of the frame
(11), as a stamped bent part or as an insert part made of metal. The antenna (10) includes a first part (40) with two ends (44, 62). The first part
extends windingly or is formed as an open loop, and a segment along the extending portion of the first part (40) is formed as a first auxiliary structure
(70) having the shape of a closed loop.SELECTED DRAWING: Figure 1

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Hörhilfegerät (100) mit einem Gehäuse (1), mit einem in dem Gehäuse (1) eingesetzten Rahmen (11) zur Aufnahme von
elektrischen oder elektronischen Baugruppen, die eine Sende- und/oder Empfangseinheit (6) für elektromagnetische Wellen umfassen, sowie mit
einer zugeordneten Antenne (10), wobei die Antenne (10) als integraler Bestandteil des Rahmens (11), als Stanz-Biege-Teil oder als Einlegeteil aus
Metall ausgebildet ist, wobei die Antenne (10) einen ersten Teil (40) mit zwei Enden (44,62) umfasst, der insbesondere einen sich windenden Verlauf
aufweist oder als offene Schlaufe ausgebildet ist, und wobei ein Segment entlang des Verlaufs des ersten Teils (40) eine erste Hilfsstruktur (70)
ausbildet, die die Form einer geschlossenen Schlaufe aufweist.
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